
Schri�elijke vragen over de toegankelijkheid van grote evenementen  
 
Op 10 juni 2023 vond in Zwolle de Halve Marathon plaats. Tijdens dit sportevenement was een deel 
van de binnenstad afgesloten in verband met het vrijhouden van de route voor de deelnemers aan de 
marathon. De frac�e van de ChristenUnie Zwolle hee� signalen ontvangen dat de toegankelijkheid 
van dit evenement en de binnenstad niet op�maal was. Deze signalen behelsden dat mensen met 
een handicap zich las�g door de binnenstad konden verplaatsen ten �jde van het evenement. Naast 
het parcours was heel weinig ruimte om te passeren met rolstoel of scootmobiel. Ook de 
oversteekplaatsen waren druk en krap. Dit belemmert de toegankelijkheid van het event en de 
mobiliteit van passanten bij een dergelijk event.  
 
De frac�e van de ChristenUnie Zwolle hee� daarom de volgende vragen: 
 

1. Hee� het college kennisgenomen van de toegankelijkheid �jdens de Halve Marathon?  
2. Hoe waarborgt het college de toegankelijkheid van evenementen in onze stad voor mensen 

met een beperking? Acht het college dit voldoende? 
3. En in welke mate wordt toegankelijkheid van evenementen voor mensen met een beperking 

meegenomen in de voorwaarden om een dergelijk evenement te mogen organiseren?  
4. Hoe wordt rekening gehouden met de mobiliteit (rolstoeltoegankelijke oversteekplaatsen 

met heldere bewegwijzering, voldoende ruimte naast het parcours, etc.) van passanten in 
een rolstoel of scootmobiel wanneer er een groot evenement plaatsvindt?  

5. Evalueert het college de aanpak van de toegankelijkheid van grote evenementen voor 
mensen met een beperking? Zo ja, wat zijn hierbij geleerde lessen en op welke manier 
worden deze vervolgens geïmplementeerd? 
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